كيس صغير من آلة تعبئة العسل السائل



:تفاصيل عرض الجهاز







تطبيق:

غسول سائل صغير / صلصة / آلة تعبئة عجين عجين مطبق على نطاق واسع للأغذية والأدوية والمنتجات الكيميائية السائلة للجسم مثل الكاتشب والنكهات والصلصة والشامبو والقشدة وسوائل الغسيل وما إلى ذلك





وظيفة وخصائص:

1. كفاءة: صنع الأكياس ، الملء ، الختم ، القطع ، التسخين ، تاريخ / تم الوصول إلى رقم الدفعة في وقت واحد ؛

2. ذكي: كيس التغليف للسرعة والطول يمكن ضبطه عبر مشاركة الشاشة دون تغيير ؛

3. الوظيفة: متحكم درجة الحرارة المستقل مع توازن الحرارة يمكن أن يكون له مواد تغليف مختلفة.

4. ميزة: وظيفة التوقف التلقائي ، مع التشغيل الآمن وتخزين الفيلم ؛

5. مريحة: خسارة منخفضة ، عمالة ، سهلة للتشغيل والصيانة ؛

6. DS-200Y مجهز بجهاز قياس المضخة ، يمكن ضبط سعة العبوة بسهولة عند تشغيل الماكينة ، والحد من فقدان 1009-6. يمكن ضبط سعة العبوة بسهولة عند تشغيل الماكينة ،

7. وظيفة مزعجة لتصدير محدد ، عرض أوتوماتيكي لسرعة العبوة ؛

8. طابعة بكرات حبر اختيارية لرقم الدُفعة وتاريخ انتهاء الصلاحية ؛

.9. القطع المسطح ، القطع ، نمط رابط القطع يمكن تحقيقه عن طريق تغيير الأدوات

تغليف الماكينة والشحن:

للتغليف

جميع المكونات ، معبأة في البداية مع الفيلم ، ثم وضعها في حالة الخشب الرقائقي Dession سوف يمحو (خالي من التبخير)

للشحن

يمكننا أن نقدم لك عبء العمل ، بغض النظر عن البحر ، عن طريق الجو أو عن طريق الشحن السريع ، كما يمكنك .









:خدمة ما بعد البيع

WHY CHOOSE DESSION ?

- MADE TO MEASURE SOLUTIONS
- TECHNICAL ADVICE CONCERNING PACKAGING
- REMOTE TRAINING AND SUPPORT
- DESPATCH OF SPARE IN NO TIME

AFTER-SALE SERVICE

- 1. Manules/Videos of machine installation, adjusting, setting, maintenance are provided to help with the machine.
- 2. If any problem occured, video communication available on 24 hours;
- 3. Dession engineers & technicians are available send to your country for service if you accept to be charge the expenditure;
- 4. Warranty: 2 years guranty of Electric accessories and free life time maintenance of machine excluding freight;
- 5. Dession has an independent team for after-sale service. any emergency please call the salesman in sevice of you.

:مقدمة

Company introduction



Our Company

FOSHAN DESSION PACKAGING MACHINERY

CO., LTD is a comprehensive modern company integrating research, manufacturing and sale.

Since founded, it has been taking shape by advanced technology which we continuously research, develop and apply.

years manufacturer

Company plant area of more than 8000 square meters, more than 120 employees, including 8 engineers, designers 4 people, research and development team with nearly 20 people.







All technologies and equipments are based on practicality and applicability, striving to improve efficiency and creating surplus value to the utmost for customers.



:تظهر ورشة العمل







